
                                           
 

 

 

 
ACTA DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL CAMP D’EN PRATS, DEL DIA 12 
DE JULIOL DE 2021 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sra. Maria Colomer 
Sr. Albert Fontfreda 
Sr. Martí Reig  
Sr. Ricard Avellí  
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Municipals 
2) Policia Local i Mobilitat 
3) Qualitat Urbana 
4) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 19:05 h seguint l’ordre del dia: 
 
1) Serveis Municipals 
 
Llumenera darrera els contenidors. Llum massa tènue i il·luminació passadís central 
Camp d’en Prats: El romanent relatiu a l’àrea de Serveis, que contempla la il·luminació 
de tota aquesta zona està aprovat per Ple, i tant aviat com sigui possible es farà. A 
meitats de juliol es farà proposta de despesa per Junta de Govern i llavors, en un 
termini màxim de dos mesos, s’instal·larà. Per tant, de cares a setembre com a màxim 
hauria de quedar solucionat. 
 
Replantació d’arbusts, parterres: La replantació es va fer tal i com estava previst. 
Havent-ho parlat amb l’empresa de jardineria, s’ha fet el parterre del carrer Sagunt. 
Han determinat que el millor tipus d’arbustiva per la zona és aquesta. També s’ha 
millorat els espais d’arbustiva del Camp d’en Prats que no en tenien, sempre però 
deixant un petit pas per a què el personal de la brigada de jardineria hi pugui entrar per 
fer-hi manteniment. 
 
Reg que va amb aspersors: L’empresa Ferrovial fa reparacions periòdiques. Es van 
revisar tots i es va fent el manteniment. 
 
Parterres i panots del carrer Sagunt: Els panots es repararan els propers dies. Retallar 
els parterres dos pams com s’havia demanat, després de valorar-ho, no es farà. 



                                           
 

 

 

Primerament perquè quedarien en la mínima expressió i d’altra banda, sacrificaríem 
l’arbustiva plantada.  
Tall vorada a les escales que pugen al parc pel c. Sagunt: Ja es va reparar. 
 
Xarxa cistelles i pista de bàsquet: Hi varem anar-hi i de pedres no em varem veure. 
S’ha demanat que es canviïn les xarxes de les cistelles perquè no s’havien canviat, 
que es farà abans de finals de mes. 
 
Portalets del parc de mal tancar: s’han canviat les xarneres a finals de maig i ara estan 
totes en bon estat. S’ha posat amb un altre sistema per a què es puguin tancar bé i 
suportin el pes. 
 
Monòlit de ferro: S’ha anat a mirar amb els tècnics de l’àrea i, malgrat no ser d’un perill 
imminent que posi en perill l’estructura de la torre, es sanejarà i es repintarà a fi de 
garantir una bona conservació. 
 
Barreres arquitectòniques zona plaça Catalunya: Es farà passat l’estiu, ara les 
brigades estan treballant a les escoles. No s’ha pogut fer abans perquè hi havia forces 
barreres a eliminar al llarg del poble, ja de compromeses. Es mirarà de fer amb tota la 
celeritat possible considerant que és al costat del centre mèdic. Els membres 
comenten que s’hauria d’arreglar el pas dentre el bar Somdedós i la plaça Catalunya 
perquè no està ben adaptada i la vorera és massa alta. 
 
Tapa d’aigua darrer la font: Ja està substituïda. 
 
Pins entre el bar i la botiga Madí (c. Hortal de’n Pou): Aquests pins fa temps que no es 
toquen. Tenen un creixement lent. Ni està malament ni toca a façana i aquest tipus 
d’arbres no es toques si no és necessari. 
 
Balda trencada del tobogan gran: Ja es va reparar. La primera està apunt de trencar-
se. De fet aquest joc infantil està molt malmenat, teuladetes, bases, escales, etc. 
 
Senyal cantonada Sagunt amb Bruc (Santa Lucía): Pendent de fer i reclamat. Es farà 
en els propers dies. 
 
Sorral del parc infantil i recollida de tota la terra escampada pel parc: En els parcs 
actuals ja no s’hi fan sorrals. Proposem eliminar-lo i col·locar un nou joc infantil, com 
ara una tirolina, per exemple. Els sembla molt bona idea però creuen que hauria de ser 
un joc infantil per als més petits i un joc de socialització, és a dir, que hi puguin jugar 
diversos nens i nenes alhora. 
 
2) Policia Local i Mobilitat 
 
Topalls de plàstic aparcament zona blava: S’està estudiant la reorganització de la 
Mobilitat al Camp d’en Prats, per tant, no es posaran fins que es prengui una decisió 
definitiva. 
 
Senyalització horitzontal pendent: S’ha repintat tots els passos de vianants que hi 
havia pendents, tal i com estava previst i explicat en la darrera reunió. 
 



                                           
 

 

 

Embussos pels autobusos que paren: Es mostra plànol de possible solució als 
membres. Es farà una proba la segona quinzena de juliol amb new jerseis de plàstic 
per veure quin resultat dóna abans de fer una actuació definitiva. 
 
Places de motos dins l’aparcament: No es poden reconvertir en places per a cotxes 
per dos motius. Per una banda, no compleixen amb les mides reglamentàries, i per 
l’altra, estem obligats a comptar amb dotacions d’aparcament per a motos. Es queden 
com estan. 
 
CID del carrer Velázquez: És necessari mantenir-la. S’ha demanat a policia 
comunitària que es supervisi l’ús que se’n fa. 
 
Places discapacitats sense senyal vertical i ocupades sempre pels mateixos dos 
cotxes: Posarem les senyals verticals en quant arribin. 
 
Grups de persones que fan trobades al parc a la nit: Es va patrullat. Des de que s’han 
relaxat les mesures Covid hi ha menys incidències. Val a dir que amb la il·luminació 
deixarà de ser un punt fosc i es compta en què millorarà més encara. 
 
Botiga de la russa: La policia administrativa està pendent de fer inspeccions però amb 
el relaxament de les mesures Covid ja no hi ha la mateixa incidència. 
 
Càmeres d’ambient amb vídeo vigilància: Aquest estiu es col·locarà una càmera de 
seguretat (PTZ; alta definició a 200 metres) al Camp d’en Prats, que cobrirà tot el 
perímetre de la plaça, a més dels carrers que desemboquen a la Plaça. 
 
3) Qualitat Urbana 
 
Vorera tacada d’excrements d’ocell (cantonada Hortal d’en Pou, davant la botiga 
Madí): Es neteja periòdicament i ara està en bones condicions. És de les voreres que 
es van netejant periòdicament precisament per aquesta problemàtica. 
 
4) Noves aportacions 
 

- Els membres demanen que s’estudiï posar un nou embornal al carrer Sagunt a 
l’alçada de l’agència de viatges Cèlia perquè consideren insuficient els 
existents i s’embassa l’aigua. 

- Transmeten que últimament el camió que recull els trastos del tancat ho fa de 
matinada, cap a quarts de 3, despertant els veïns amb les fresses d’anar tirant 
els trastos al camió. Es demana que es revisi per respectar el descans nocturn 
dels veïns. 

- La senyal que té llum intermitent del pas de vianant al c. Barris i Buixó, a 
l’alçada de la Caixa, no funciona bé, fa pampallugues, la placa solar queda 
tapada per les branques i pel mateix motiu la senyal no es veu. Demanen una 
solució, o bé que es retallin les branques i es revisi la senyal lumínica o bé es 
traslladi la senyal a l’altra cantó de vorera. 

- Al camp Central de la plaça l’herba està cremada. De la part de dalt fins a baix. 
Darrera el tancat també està tota cremada, senyal que els aspersors realment 
no funcionen. 

- Fa un any i mig que es van tallar pins i arbres morts però encara hi ha les 
rebasses i per tant no s’han replantat. Demanen quan es farà. Un altra 



                                           
 

 

 

exemple, paral·lel al Sagunt dins el parc, s’han anat traient els arbres i no s’ha 
replantat. 

- Al parterre que dóna al carrer del Bruc no s’han retirat els aspersors antics, 
estan molt a la vista i demanen que es retirin.  

- El parterre que hi ha a les escales de baixada davant del Vedruna, la banda 
esquerra, es va anar morint l’arbustiva i tampoc s’ha replantat. 

- Al parc central s’estan morint els arbustos per falta de reg. 
- S’hauria de fer un repàs de papereres, per exemple, les que donen al carrer del 

Bruc estan oxidades. 
- El veïnat continua preocupat pel pi que es mou al cantó del parc infantil. 

Demanen que ja se’ls va explicar que s’havia demanat un informe que no hi 
havia risc, que es faci arribar aquest informe a l’Associació. 

- Pregunten què està passant amb els cotxes abandonats, aporten una fotografia 
com exemple d’un cotxe que està abandonat de fa 3 anys i ja té les rodes 
punxades al carrer General Castaños davant la consulta del pediatra. Se’ls 
explica que tenim molts vehicles abandonats al carrer perquè no tenim espai on 
traslladar-los. Estan acabant de acondicionar el nou dipòsit per poder 
començar amb la retirada de tots aquests vehicles el més aviat possible. 

- Ens comenten que de la riera a la deixalleria el camí està en molt males 
condicions. L’alcalde explica que s’està fent una planificació de la zona per tal 
de crear un pas per la part de dalt del camp pel pas de persones i bicicletes, un 
cop fet això es podrà arreglar bé el camí. 

- Els membres també avisen que la riera de Vilaseca està plena de roba i 
escombraries. 

- També demanen que es pinti un pas de vianants cantonada Bruc amb Sagunt. 
És el pas natural de les persones i no hi ha pas de vianants (cantonada Santa 
Lucía). 

 
Acordem amb els membres una trobada la propera setmana per tal de visitar les 
incidències in situ i que no hi hagi confusions sobre les peticions. 

 
A les 21.30h finalitza la sessió ordinària de l’associació de veïns del Camp d’en 
Prats.  


